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ÅnsmörESPRoroKoLL

Protokoll föft vid Gubbmyrens Samftillighetsförenings årsmöte påskdagen den 16 april 2A17 i
konf-erenslokalen Lavinen, Experium Lindvallen mellan kl. 15-17.

§ 1 Mötet öppnas
Ordlorande Uh'ika Björn hälsade mötesdeltagarrra hjärtligt välkomna. Ett stort antal rnedlemmar. ca 85 st,
hade samlats till årets stämma. Ordförande presenterade styrelsen, Gert Mattisson kassör. Annelie
Vesterhohn vice sekreterare och Anita Engblom sekreterare. Per-Erik Lagerberg väg- vatten- och
grönområdesansvarig har lämnat förhinder. Lasse Sivertsen, foreningens entreprenör var kallad till mötet ftir
att svara på fiågor inom Per-Eriks område. Ordförande förklarade därefter mötet öppnat.

§ 2 Val av ordförande och sekreterare för mötet
[Jlrika Björn och Anita Engblom valdes av stämman till ordförande respektive sekreterare f'ör mötet.

§ 3 Godkännande av dagordning
Da-qordningen tastställdes av stämman.

§ 4 Mötets behöriga utlysande
Stärnman besh-rtade att ärsmötet blivit behörigen utlyst.

§ 5 Val av tl'å justeringsmän jämte ordfiirande att justera dagens mötesprotekcll.
Stätlman besiutade. jämte ordforande, att till justeringsmän välja Cris Kajd och Birger Brodahl.

§ 6 Sfvrelsens och revisorernas verksamhetsberättelse ftir 2016
Ordförande gick igenom föreningens stadgar och foreningsidd. Några punkter fiån verksamhetsberättelsen
redor,isades:

- Lu,vse S bercittade om svårigheten att.få rill.fina skidspår. Lasse S.fick beröm, mecl upplader, ,/ör cle

finrt sparen uncler ,stisongen.
- Lcts,s'e S pcrteilcrde. med hjcilp at, flera bilder, problemet med ./blparkerade bilctr som stur i vcigen .fisr

snötrtlogeu. Flera medlemmar bercittade ont samma problem vid dera,; .fastigheter'. Föreningen hrtr
rid.fleru tilljcillen skrivit till berörda./-astighetscigare och bett att de informerar sina hy"es:gcister otl
inle parkera pa vcigen. En ruedlent.foreslog att placera vcigslqtltar med p-f\rbztd utmed ytigorna.

- Pct c{e uv,-erkude skog"s'områdena bör slyröjning ske vart 3:e år. Lasse S gör en kontroll i höst ont
hehr». da./inns.

- En mecllem infbrmerade om alt /astighetsdgare bör se över trcid och buskar pa den egna {otnten.
Lttsse S kan vara hehjalplig rued att .finna en som kan hjcilpa till mecl den tjcinsten. Oru nogon
mec{lem önskrtr ta hort trcid som star på .föreningens gemensamma mark bör kontukl .först tos nted
,slyrelsen. Elverket kan kos'tnads/ritt ta ner trcid om risk .finns att de kan l-allct pa elledningar.
Inlormationen liigg,t in pa var hemsida.

- l'-ör,slaget lrån kommun, att Jöreningen erbjuds ansluta sig till kommunalt vatten. kommer uu dröja
min.s't 3 cir lill. Sil /brt vi får mer infbrmation så går vi ut med defia rill ruedlemrnorna.

- Forl,sctll elikning kommer alt utf'öras lill sommaren.
- Llögerregeln gtiller pa alla vårcr vcigar i området. På Jörekommen incident öns'kur Lctsse S ott

stoppskv"ltor ,sko placeras vid Hattvcigen, Kantarellvcigen, Hc)xringsvtigen och Kt,emlayr)gen.
Styrel,ren cttog sig att kontrollera möjligheten av att sdtta upp p-slgthar och stoppsl;yltor.

- Vcigtruntmor kommer all ses över och byta,s under året.
- (h'er.vt,n ur uv.tlcingnings'ventiler och servisventiler komruer att ske under sommuren.
- I-ör at(.lu ell skotertillstandmasle registreringsnumret anges. Skolertillstånd ges el till hyre.sgtister.
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- Flera medlemmar bercittade om problenlet med ordningen på sopplatsen. Incidenler hor hcint dcr

personer k4,pit in i c'ontainrarna. En medlem önskade bcittre tömning av containrarna. Slyrel,sen tur
till sig fi'agan och undersöker med Vamas om vad som kan göras .för att .förbcittra .siikerheten vid
con[ainrarna och exlra tömning.

- Kttssören, Gert Mattisson, redovisade utfallet för 2016 som visade ett överskott pa +l8l tkr mot
budgeterot -178 tkr.

- Revisionsberiittelsenldstesupp.
lVlötet beslutade godkänna berättelserna.

§ 7 Ansvarsfrihet för styrelsen
Stämman beslulLqde bevilja styrelsen ansvarsfrihet for år 2016.

§ 8 Styrelsens förslag till hudget och debiteringslängd for 2017
Kassören gick igenom budgeten för 2017 " Föreningen beräknas gå med underskott, efter fbndavsättning
på -70 tkr. med -32 tkr. En diskussion följde om ambitionen avseende vattenunderhåIl där en medlem
iti'ågasatte nivån utifrån utfallet 2016. Under 2016 var det inga vattenläckor eller avbrott på vatten-
Iedningarna. Föreningen måste budgetera för eventuella läckor. Under sommaren kommer 2 pumpar att
bytas r-rt till en kostnad av ca70 tkr per pump.
Mötet beslutade att bibehålla den fasta avgiften 1050 kr samt den rörliga avgiften 230 kr per andel och
godkände den av stvrelsen framlaeda budgeten.

Ordtiirande informerade mötet atl en debiteringslängd for 2017 1åg framlagd för granskning av
medlemmarna, samt att den finns inlagd på ltireningens hemsida under rubriken medlemsinfbnnation.

§ 9 Arvoden till styrelse och revisorer
Mötet diskuterade anodesbeloppen. Efter omröstning beslutade mötet att höja arvodesbeloppet med 15 tkr
tiil totalt 165 tkr. På beloppet dras arbetsgivaravgift.

§ 10 Val av tre styrelseledamöter ftir en tid av två år
Vaiberedningen har under året bestått av sammankallande Holger Mattsson samt Sofla Friberg och Bo
Wiillir-r.
Valberedningen. representerades av Sofia Friberg, föreslog omval av Gert Mattisson, Annelie Vesterlund
och Per-Erik Lagerberg på två år.

Stämman beslutade enligt valberedningens förslag.

§ l1 Val av en styrelsesuppleant för en tid av två år
Valberedningen foreslog omval av Ole Kelleby på två år.

Stämman beslutade enligt valberedningens förslag.

§ 12 Val av två revisorer och två revisorsuppleanter för en tid av ett år
Valberedningen föreslog omval av Lena Bemtsson och Stig-Olof Larsson som revisorer, samt omval av
Connl' Magnusson och Stefan Pettersson som revisorsuppleanter.
Stämman beslutade enligt valberedningens forslag.

§ 13 Val av valberedning för en tid av ett år
Stämman beslutade omval av Holger Mattsson och Bo Wallin. Sofia Friberg har avsagt sig omval. Efter
r,'ädjan till stämman erbjöds sig Maria Sjödahl-Nilsson att ingå i valberedningen for 1 år. Stämrnan beslutade
därefter. Ordförande tackade valberedningen för ett gott arbete.
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§ 14 Frågor att besvara från årsmötet 20162

a) Gångväg Gubbmyren till nya handelsområdet
Orcllörunde infbrmerade om att det ./inns planer på att anlcigga ett handelsorurade på mcrrken miltentot
inlhrten till iteninning;',s'tationen pu Ostfir)llsvr)gen. Eflersom tidsplan annu inte hctr pre.s'enterat.t.föreslog

orolföruncle utt bordlcigga f|agan tills' t,i vet mer. Mötet beslutade enligt Jörslcrget.

b) Fiberanslutning
Ortl.förunde be.skrey t,ilka uhernatiy ,som idag hittill,s har.fiamlagts Jör Jiberanslutning.
l'-ör'eningen skickade i decijan. ut en enktit.fran Teracorn gcillande anslutning till Teraconts brec{bandstfcinst.

firure{ hley enelast 29 ,st intressenter. Ay dessa kom 20 st .fr'ån Salrtcilkbyn. Teracom har ett trctdlöst

ulternutit, till skillnsd mot Telia och Fibertjcinst/Coru Hem dcir markgrcit,ning .fbrdrus. Det cir upp till vt$e
lastiS4helsiigure att ,tjiilv tct kontakt och leckna avtal om intresse .finns. Detta ligger wtanför .förcningens
unsr'orsotltrcrde. k{er om detta finns pa vdr hemsida www.gubbmyren.se.

c) Omdragning av röda spåret nedanftir Olarsgården
f)n provi.torisk clragning av röda spåret .linns Jör ncirvarande. Exploatören av .\tttgomt"ctdet komnter alt
/tirdigstrilla sparet .lt;rhoppningsvis till ncista scisong. En medleru ansiig att det röda spåret har ./ör branta
ot:h ,;'t,artt hctc'kar och att man borde dra om nedfarten. Lasse S höll med om detlcr. St,vrel.sen tog lill sig
.t.t,npunktcn oc'h sku tiredu nfi.jlighelen alt drct otn spåret. En medlent anstig cttt iit,en clel gulct och gröna
:;lldret !;öi' t{ru.t nsn lör utl slippu t1t}:t'ornu. At'en denna omdrcgning skct diskutera.s.

§ 15 Motion:
G ån gvägsfti rbin delse från Gubbmyren via Dammkölen till Sälfj ällsto rget/Lindvallen
Ordförande visade på karta gångvägsförbindelsen som avses i motionen, tiån vår1 elljusspår över myren till
Darnmkölens anslutning till Lindvallsområdet. Frän Gubbmyren går idag en gångväg tiån Hyilevägen och
en fiän Riskavägen över till Dammkölen vidare till Dammkölens anslutning till Lindvallsområdet.
Styrelsens förslag till årsmötet är att inte anlägga en ny gångväg utan istället förbättra befintliga gångvägar

oc1-r därmed avslå motionen. Mötet beslutade enligt förslaget.

§ 16 Övriga frågor
a) Förslag ny p-plats vid skidspåren
Förslaget gäller att anlägga en ny p-plats för ca 35 bilar mellan sopstationen och bef,rntlig p-plats vid
GLibbmyrvägen. Flera medlemmar kom med synpunkter:

- lnga.fler p-plutser hehöt,s, innebcir.flera besökare utifrån till våra skidspår
- Br* /örslug crlltid /ullt med hilar på p-platsen
- Förslctge t bro orn det ryms inom befintlig budget
- L'trrför kun t,i inte inJöra att de som kommer utiJrån kan swisha över en slant för att utn1tt7j41 1,ctl'ct

spur. Flera ank)ggningar har iffirt detta systent. Flera medlemmctr tyc:kte att.förslagei vsr bru.
- En medlem insk«cle.förbatring a,* underlaget i elljuss:parel

Etler ornröstning beslutade stämman att anlägga en p-plats inom budget. sarnt att undersöka mojligheten att
infijra swish-betaining.

§ 17 Meddelande om plats där årsmötesprotokollet hålls tillgängligt
Sekreteraren informerade om att årsmötesprotokollet kommer aIt sättas upp på anslagstavlan vid
brevlådorna. iäggas in på vår hemsida u'uit,.g*bbm},'re*.se, medlemsinfbrrnation" samt skickas ut till alla
som lämnat sin e-postadress.
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§ l8 Tid och plats ffir nästa årsmöte
Nästaårsmöte äger rum påskdagen den 1 april2018.

§ 19 Avslutning
Ordförande taekade ft)r givande rnöte oeh avslutade mötet.

6-$,r
Cris Kajd


